

Aanwezig:

Lukas Schenk
Wichard de Rijke
Yu-Lan Dibbits
Adam Horst
Tara Stadens
Maaïke Blekman
Frits Mensink
Diede Yadava
Robin Abbing
Aart de Jong
Nienke de Kuijer
Karim Hajji
Yuri Heiligers
Jarik Stoutjesdijk
Karim Hajji
Atze Schippers
Saar Planjer

Richard Koetschruyter
Ties Mens
Lotte van Horssen
Sanne Vaassen
Zeb Nemeth
Thomas Aalbers
Lauke Stoel

Bestuur 93:

Noel Andriessen	Praeses
Jonna Moorrees	Vice-praeses
Illa Carrión Braakman	Ab Actis
Truusje Voorthuis	Fiscus
Mael Durand	HSHG
Ties Bakker	Matcom

Inhoudsopgave

1. Opening	Pagina 3
2. Mededelingen	Pagina 3
3. Post in/uit	Pagina 3
4. Vaststellen agenda	Pagina 3

Beleid

5. Algemeen beleid	Pagina 3
6. Praeses	Pagina 6
7. Vice-Praeses	Pagina 7
8. Ab Actis	Pagina 8
9. Fiscus	Pagina 10
10. HSHG	Pagina 11
11. MatCom	Pagina 13
12. Begroting HSHG	Pagina 14
13. Begroting Fiscus	Pagina 16
14. Cursuskosten Kader-IO	Pagina 19
15. Sociale Veiligheid	Pagina 20
16. Stemming	Pagina 20
17. Kerstweek	Pagina 21
18. WVTK	Pagina 21
19. Rondvraag	Pagina 21
20. Afsluiting	Pagina 22

1. Opening

Noel opent de vergadering om 19:45 stipt. Het eerste USAC-lied van de avond wordt zoals altijd enthousiast ingezet.

2. Mededelingen

- Er zijn 3 machtigingen: Maaïke is gemachtigd door Lise, Tara is gemachtigd door Loes, Lotte is gemachtigd door Lara.
- Er is één stemming vandaag, die zal gaan over de begroting.

3. Post in/uit

Noel: Er is 1 brief gekomen van Wichard. Deze wordt na de pauze besproken. Deze heeft iedereen ook kunnen lezen, deze stond tussen de stukken.

4. Vaststellen agenda

De agenda is zonder wijzigingen vastgesteld.

Beleid

5. Algemeen Beleid

Noel bespreekt het algemeen beleid:

Duurzaamheid:

We vonden het moeilijk om nieuwe punten te vinden, omdat oude besturen hier ook al veel aandacht aan hebben besteed. Wie heeft er nieuwe punten waar wij eventueel als bestuur dit jaar mee aan de slag kunnen:

Karim: Cleanclimber weekendjes, hier is veel animo voor, ook al is deze niet doorgegaan in afgelopen jaren.

Zeb: Ik wil het met de OC hebben over materiaal dat op de paklijst staat.

Noel: Goede Zeb, vergroening in de inkoop door te consuminderen.

Adam: Busje op waterstof.

Noel: Hebben we al eerder naar gekeken, dat is niet haalbaar.

Lotte: Misschien kunnen jullie een deal vinden met een schoenverzoler. Iedereen gaat hier snel doorheen en veel eerstejaars weten niet dat dit mogelijk is.

Noel: Dat zijn mooie suggesties, hier gaan wij mee aan de slag.

Het Groeipad:

We kunnen nog niet direct groeien doordat we nu op meerdere vlakken hier nog niet de capaciteit (kader-en halcapaciteit) voor hebben. Met het opstellen van een groeipad willen wij vastleggen wat er precies moet gebeuren om te kunnen groeien. In dit jaar gaan wij ook veel met oudere besturen in gesprek, want hier is al eerder over nagedacht.

Maaïke: Hebben we al besloten dat we überhaupt willen groeien?

Noel: Dit punt is inderdaad al vaker besproken. De wenselijkheid naar groei zal ook in het Groeipad worden besproken. Wij zien het wel als onze taak om ook mee te groeien in de groei van de klimsport.

Maaïke: Ik zou me niet echt zo aanpassen op het aantal aanmeldingen omdat de aanwas ook van invloed zal zijn op de vereniging. Je moet kijken naar hoe deze invloed precies eruit zal zien. Je krijgt bijvoorbeeld sneller doorstroom. Het kan zijn dat meer mensen minder aansluiting voelen met andere leden. Ik las in jullie beleid dat jullie ook een tweede instroommoment willen gaan doen, om al te gaan groeien. Dus daarom dacht ik, huh gaan we al groeien? Want jullie zijn nog bezig met kijken hoe we kunnen groeien.

Noel: Ja klopt, in dit jaar willen wij inderdaad een tweede instroommoment gaan organiseren. Dit is ook met de OC besproken.

Maaïke: Het instroommoment is juist in Frits zijn jaar afgeschaft omdat je juist niet ruimte had voor zo een instroommoment, in termen van kader en intro. Dit werd juist als negatief beschouwd.

Wichard: Gaan jullie hier ook mee over in gesprek bij Klimmuur Utrecht? Als wij nieuwe leden aannemen dan moeten we namelijk misschien ook uitbreiden naar een nieuwe klimmuur door.

Maaïke: Je krijgt dan wel meer versplintering.

Noel: Dat is inderdaad de tegenstelling tussen knus en groei.

Tara: Eerst dacht ik dat het een onderzoek was naar mogelijkheden, maar zoals je het nu zegt klinkt het alsof jullie het ook echt gaan doen. Want als IntroCie is dit nu nog niet met ons besproken en jullie moeten hiervoor wel echt langs ons gaan. Dit is nogal wat om aan deze commissie te vragen.

Atze: Ik maak me ook zorgen om de versplintering binnen de vereniging. Ik heb dit eerder meegemaakt binnen een studentenvereniging en je zag binnen twee jaar de samenhang binnen de vereniging wegvallen.

Maaïke: Ik zou dit jaar alleen nog maar eerst kijken of je dit überhaupt zou willen doen, en dan pas kijken naar de mogelijkheden, voordat je überhaupt kan gaan denken over het daadwerkelijke groeien.

Lotte: Ik sluit me volledig aan bij Maaïke. Misschien is de groei van de klimsport juist een mooie kans voor ons om ons juist op het klimmen en alpinisme te richten en juist knus te blijven. Daarnaast zijn bij alle verenigingen de aanmeldingen hoog door Corona.

Ties: Het hoofdproduct is dat wij willen kijken hoe wij als vereniging kunnen groeien. Het instroommoment zag ik als een quick win en ik was me niet bewust van de verandering binnen het jaar van Frits.

Diede: Wij hadden ook een soort tweede instroommoment met een shortlist van mogelijke kandidaten. Uiteindelijk is hiervan maar 1 persoon daadwerkelijk ingestroomd. Dus ik ben benieuwd hoeveel mensen dit jaar daadwerkelijk zullen (willen) instromen.

Frits: Het is misschien ook goed om eerst die internationale short stayers goed op de rit te krijgen. Die kan je supergoed gebruiken als testgroep en dan kun je eventueel daarna kijken naar extra andere mensen, als je dat ooit een keer wil.

Thomas: Ik ben nog in de war, is jullie plan nu om te groeien of een plan te maken hiervoor?

Noel: Met name een plan, maar anderzijds ook het tweede instroommoment te creëren om dit jaar als iets hieraan te kunnen doen.

Diede: De ASAC is een stuk groter. Zij zijn ook gegroeid. Jullie kunnen kijken hoe zij dit hebben gedaan en hoe alles heeft uitgepakt bij hen.

Noel: Ja dankjewel, we gaan alles meenemen.

USAPP:

Noel: Dit punt is al 2 keer uitvoerig besproken op ALVs, dus ik denk dat het voornamelijk om het mededelen gaat hier dat wij willen doorgaan met de USAPP. Wij hopen dat de app ooit Facebook zal kunnen vervangen. Zover zijn we nog niet. Zover is de app ook nog niet in functionaliteit, maar hij is wel al in zijn gebruik enorm gegroeid. We zitten nu op ongeveer 250 leden.

Tara: Ik had eigenlijk een vraag, want behalve de pushberichten van het bestuur mis ik steeds meldingen en zie ik daarom steeds pas achteraf van 'oh dit had ik ook leuk gevonden.' Zit deze functionaliteit er wel in of niet?

Karim: Je kan hierover in gesprek met GroupLink, want momenteel zit dit niet in de app, maar als we met een goed voorstel komen dan kan dit er wel ingebouwd worden eventueel.

Ties, Truusje, Wichard, Zeb: Ik heb hetzelfde probleem en ik zou daar ook graag aangaan.

Frits: Misschien kun je een pagina maken met voorstellen voor extra functionaliteiten van de app...

6. Beleid Praeses

Noel bespreekt zijn persoonlijke beleid:

Ik heb in mijn beleid gezet dat ik zoveel mogelijk aanwezig wil zijn. Ik geef toe, dat is niet helemaal gelukt maar in de toekomst wel! Ik ben erg blij met jullie feedback die ik tot nu toe heb ontvangen en ik wil jullie graag vragen om dit te blijven doen.

Sponsor:

De USAC heeft op dit moment geen sponsor en we merken dat er niet direct de behoefte is om een nieuwe sponsor te vinden.

Yu-Lan: Nu staat Marktzicht nog wel in de nieuwsbrief als sponsor, deze mag er dan uit.

Tara: Het contract met Marktzicht wordt elk jaar weer opnieuw vastgesteld. Is dit nu dan al wel gebeurd?

Jonna: Harmjan heeft deze afspraken door laten lopen tot november. Op dit moment krijgen wij ook helemaal geen geld van Marktzicht.

Noel: Het loopt dus niet zo lekker met Marktzicht. Het vorige bestuur vond de communicatie met Marktzicht ook niet prettig. Er is dus weinig wat ons daar nu houdt.

Diede: In onze contracten staat dat we wel de sponsors en relaties op de site onderaan in de banner moeten hebben, maar dat staat er nu niet. Er staat nu wel een compleet archief. Dit moet worden aangepast.

Wichard: Het klinkt nu alsof Marktzicht nu al compleet is opgegeven. Je hoeft het niet direct op te geven, je kan verder met ze in gesprek. Gaan jullie dit doen?

Ties: Het is niet dat we het meteen hebben opgegeven, we zijn echter wel op zoek naar alternatieven omdat we dan ook beter voorbereid het gesprek in kunnen gaan met Marktzicht.

Noel: Het punt dat ik eigenlijk wil maken met sponsors, is dat de meerwaarde (voor leden) van een samenwerking voorop staat.

Lotte: Dat is het punt dat ik wilde maken. Stel Marktzicht wil geen geld geven, dan is dat weinig geld. Het zou beter via de leden kunnen worden gegeven door middel van lagere bierprijzen.

Jonna: We zijn in gesprek met eventuele nieuwe partners. We gaan binnenkort bijvoorbeeld een nieuw café bezoeken op de Bilt, waar het bier 1,90 euro is.

Ties: Ja, wij willen eerst weten welke alternatieven wij hebben voor wij weer in gesprek gaan met Marktzicht.

Frits: de NSAC heeft hele goede strategieën voor sponsors. Die zijn daar echt geniaal mee dus contacteer hen zeker. Zij hebben een sponsorcommissie met een goed netwerk.

Noel: Dat is een goede tip, dankjewel Frits.

Kaderklasje:

Noel: We willen een gezamenlijk kaderklasje met vaste avonden instellen zodat hier duidelijker een traject uitrolt. Dit zal gedurende het jaar met de leercoach en OC verder vorm krijgen.

Wichard: Ik vind het een heel goed idee, maar ik las de ambitie en dat vond ik wellicht relatief weinig. Is dat laag?

Noel: Dit doel is nog behoorlijk ambitieus. Dit doel hebben wij besproken met de OC en leercoaches.

Lotte: Wat vindt de OC van deze ambitie?

Noel: Ja ik heb hier met name met Freek over gesproken. Deze ambitie zit aan de hoge kant, maar is ook wel goed om hoog te kunnen mikken.

Tara: Ik ben net begonnen met mijn traject en kreeg te horen dat er relatief veel binnenkader is. Deze worden nog steeds wel opgeleid. Waarom is dit?

Noel: Buitenkader is automatisch binnenkader, maar met het oog op groeien blijft de vraag hier ook wel naar. Buitenkader is echter wel echt urgent.

Diede: Ik merkte bij het afgelopen PvB weekend dat veel kader-IO eigenlijk wel op examen kon, maar dat ze een duwtje nodig hadden.

Noel: Exact, het kaderklasje is om dit duwtje gegeven.

Zeb: Is er nog een kanaal voor dit kaderklasje bij de USAC?

Noel: Dat is een goed punt, dit gaan we verder uitwerken.

7. Beleid Vice-Praeses

Jonna bespreekt haar persoonlijke beleid:

Ik wil een volledig overzicht van commissieleden en ook meer structuur in de commissies krijgen. Hier ben ik al veel mee bezig geweest en dit is al redelijk rond.

Ik wil daarnaast met de Fiscus en Ab Actis een overzicht creëren van nieuwsstromen en geldstromen en communicatie hierover aan het begin van het jaar duidelijk maken.

Betreft de Alpencommissie: ik wil kijken wat daarmee moet gaan gebeuren. Inmiddels is iedereen uit deze commissie gestapt en ik wil deze commissie opheffen. De ACCIE kan bijvoorbeeld de jaarlijkse winterbarbeque van de Alpencommissie overnemen. Ik wil kijken wat er verder door andere commissies kan worden overgenomen.

Ik wil de Fotocommissie helpen met opstarten. Er zitten nu al 8 leden in de commissie. We gaan samen hiervoor doelen opstellen.

Ik ben in overleg met de twee Grote doelen commissies en overige commissies die misschien met elkaar willen gaan samenwerken. De festivalcommissie kan bijvoorbeeld wellicht met de Feescie gaan samenwerken.

Zeb: Als jullie er ooit niet uitkomen om foto's te maken bij bijvoorbeeld een wedstrijd: er bestaat ook een los-vast collectief: even stoppen. Dit is het anarchistische fotocollectief der USAC. Daar kan ook contact mee worden opgenomen.

Jonna: Goede, nooit van gehoord. De hardloopcommissie is verder al niet actief sinds 2018 maar het is wel interessant om dit weer te herstarten.

Maaïke: Gaat het dan ook om de Batavierenrace?

Jonna: Ja precies dat.

Maaïke: Dat is wel irritant voor de Penningmeester omdat hiervoor al heel vroeg een aanbetaling voor doen, maar het is wel leuk.

Frits: Daarnaast is het event pas in mei, maar je moet je hiervoor wel hebben aangemeld in november. Je zou het ook met andere SACS kunnen doen, dat scheelt ook veel tijd.

Diede: Of een USAC-hardloopwedstrijd

Jonna: Ja leuk! Daarnaast wil ik voor de lezingen focussen op verhalen van leden en SACS.

Diede: Misschien dat wij met de behakingscommissie wel een lezing kunnen geven.

Frits: Betreft de informatiestromen kun je ook de AVG ook weer in de spotlights kunnen zetten. Veel commissies zullen dit ook vergeten zijn.

8. Beleid Ab Actis

Ilja bespreekt haar persoonlijke beleid:

Mijn eerste nieuwsbrief is eruit. Ik kijk uit naar het schrijven nieuwe nieuwsbrieven! Ik heb een kneiblessure waardoor ik helaas lang niet zal kunnen klimmen. Ik wil echter wel graag interactieve nieuwsbrieven, dus stuur vooral veel input door.

Betreft het ledenbestand wil ik graag door met goede werk van Marah. De ledenadministratie is best overzichtelijk allemaal. Er zijn ook weer twee enthousiaste nieuwe leden bij de SiteCie, dus daar ga ik samen mee werken om de site verder bij te werken. Het plan is ook om na verder onderzoek de plug-in zo mogelijk weer te activeren. Ik wil daarnaast de nieuwstromen weer aan het begin van het jaar duidelijk maken bij de commissies, dit doe ik in samenwerking met Vice. Ik wil geen overload aan informatie voor de leden, dus ik wil informatie bundelen in mijn nieuwsbrieven.

Zeb: Bij de agendapunten op de site moet er eigenlijk ook meer informatie staan, dan dat alleen de datum en tijd er staat.

Illa: Goede! Daarnaast vond ik het punt van Frits betreft de AVG ook erg goed. We moeten weer verder waken voor privacy van onze leden, data opruimen wanneer deze niet meer gebruikt wordt, en oude ledenlijsten verwijderen

Robin: In Mailchimp zijn er ook nog veel lijsten van mensen die niet langer lid van de USAC zijn. Deze moeten er ook allemaal uit.

Wichard: Kunnen we wel namen en mails van oude leden houden voor reünies?

Illa: Het is eventueel wel handig om een reünisten bestand te hebben inderdaad!

Aart: Pas op bij het verwijderen van bestanden en lijsten dat de informatie die naast de leden erin staat niet verloren gaat. Je wil bijvoorbeeld wel weten hoeveel leden naar een bepaalde barbecue kwamen.

Diede: Betreft de bestuursdrive: oude besturen hebben nog toegang tot hun map van hun bestuur. Het is eventueel handig om gegevens van leden nog een jaar te behouden omdat soms toch nog verdere informatie nodig is bij het afwickelen van bijvoorbeeld financiën of sociale veiligheid. Dit hebben wij volgens mij nu ook zo gecommuniceerd op de site.

Illa: Ik heb ze nu wel weggegooid.

Atze: Oude besturen zou niet meer toegang moeten hebben tot die oude ledenlijsten om in te haken op het punt van Diede. Maillijsten moeten bovendien anoniem zijn. Alles zou in de bcc moeten staan.

Illa: Nee zeker, die moet bij iedereen duidelijk worden gemaakt, ook bij de commissies.

Wichard: Bij weekenden is dat nu wel handig om te weten.

Tara: We hebben nu ook de groepsapps. Hiervoor kies je zelf om erin te gaan.

Maike: Je wil wel gegevens kunnen delen voor activiteiten. Staat dit nu ook niet zo aangegeven op de site?

Diede: Je zou het allemaal uit kunnen zoeken op de site, het is ergens wel handig als alle mailadressen direct in de maillijst staan.

Lotte: Betreft de gegevens van oud-leden: dat is moeilijk, je wilt AVG respecteren, maar je wilt ook dat zij eventueel weer bereikbaar zijn voor bijvoorbeeld een lustrumjaar.

Frits: Ik denk dus dat dat zou zijn opgelost als je met een reünistenlijst komt.

Maike: Je kan ook een knopje of pagina op de site maken waar je aan kunt geven of je in een reünistenbestand wil komen.

Robin: Orca heeft een goed reünistenbestand wat heel actief is en een speciale website hiervoor. Kijk daar een keer naar of vraag hen voor tips.

9. Beleid Fiscus

Truusje bespreekt haar persoonlijke beleid:

Ik wil graag overzicht bewaren met een snelle boekhouding, zoals dat tot nu toe naar mijn idee altijd gedaan is. Daarnaast wil ik duidelijkheid scheppen binnen commissies over financiën. Hoe wordt geld bijvoorbeeld goed over activiteiten verdeeld?

Tara: Hoe wil je dat gaan doen?

Truusje: Ik denk dat het delen van een opzet van een begroting al best veel helpt.

Maaïke: Dat is een goede en ik denk dat mee vergaderen ook helpt wanneer het om geld gaat.

Yu-Lan: Ik heb vernomen van eerste- en tweedejaars dat ze wel baat zagen bij meer feestactiviteiten. Als dat ook wordt doorgevoerd dan is hier wel meer geld voor nodig in de begroting.

Truusje: Dat kan dan inderdaad besproken worden. Laatste punt: ik zag dat wachtwoorden makkelijk worden overgedragen via minder beveiligde kanalen. Een oplossing hiervoor is het gebruiken van bit wachtwoorden.

Diede: Er werd vorige zomer gepraat over een meerjarenplan om op de lange termijn te kijken hoe het gaat met geld uitgegeven. Is daar alweer over nagedacht?

Truusje: Nee nog niet, maar dit is wel een heel goed punt en ik denk dat we daar zeker wat mee moeten doen.

Wichard: Betreft aandacht voor veiligheid: ik denk dat ik op dit moment nog steeds de grootste veiligheidslek ben voor de USAC. Ik kan nog steeds via de ING geld uitgeven in de app van de USAC.

Truusje: Dit is als het goed is vandaag aangepast, je bent zojuist uitgeschreven. Maar goed dat je dit nog eens aangeeft, ik ga hier nog eens verder achteraan. Je moet wel goed worden uitgeschreven.

Wichard: Ja precies, ik kan mijzelf namelijk niet uitschrijven. Ik ben hiervoor denk ik gemachtigd door iemand anders.

Truusje: Ja precies, ik ga dit verder controleren.

Lauke: Betreft online veiligheid: ik ben met mijn bestuur gehackt geweest via de Drive. De Extra Beveiligingstap van Google is als je iets meer geld uit wil geven wel een goede stap. Daarnaast zijn betreft wachtwoordversleuteling de voorzieningen van Lastpass vrij goed.

Lotte: Betreft duurzaamheid, het is misschien ook goed om over te stappen van bank.

Truusje: Hier hebben wij het inderdaad al over gehad en wij gaan verder kijken naar eventuele mogelijkheden. Het is echter wel al uitgezocht dat dit wel echt veel duurder zal gaan worden.

10. **Beleid HSHG**

--- Plots gelach, Mael heeft een sexy foto in zijn slide. ---

Jonna: Hij is nog single.

Wichard: Ik wil voorstellen dat Mael een tinder-account aanmaakt.

Zeb: Ik vind Mael best wel steil hier.

Mael bespreekt zijn persoonlijke beleid:

Na twee jaar corona ga ik proberen zoveel mogelijk te kunnen klimmen. Ik heb nu zo'n 1300 klimmandagen. Ik wil de reguliere weekenden iets korter hebben en de cursusweekenden iets langer met meer personen.

Ik wil daarnaast meer de alpen in. Wellicht kan ik een extra alpine klimweek of huttentocht organiseren. Ook ga ik met de NKBV in gesprek over bergrennen. Ik wil hiervoor onder de leden ook de animo peilen, wellicht samen met de hardloopcommissie.

Betreft kaderloze weekenden: als er tenminste iemand bij is met een EHBBO en verder alleen zelfstandige klimmers op weekend gaan, kan je weekenden wel door laten gaan. Dan komt de verantwoordelijkheid bij de persoon met de EHBBO.

Zeb: Hoe is dat verzekeringstechnisch? Daarmee bedoel ik ook rechtstechnisch, zoals negativiteit in de publiciteit.

Mael: Verzekeringstechnisch hebben we allemaal onze eigen verzekering en zijn de mensen die op deze weekenden meegaan allemaal zelfstandige klimmers.

Tara: Zijn er ook opleidingsmogelijkheden voor de EHBBO?

Mael: Heleen is ook bezig met plannen hiervoor zodat meer leden dit kunnen halen.

Diede: Wat Zeb zei is wel een goed punt. Je moet wel een weekendverantwoordelijke aanwijzen. Je zou wel moeten kijken naar of er echt geen risico is dat iemand aansprakelijk wordt gesteld die dat eigenlijk niet is (wellicht zelfs het bestuur). Ik weet dat niet zeker, maar je moet dat wel uitzoeken.

Thomas: Ik heb dit allemaal uitgezocht en weet hierover genoeg. Jullie kunnen mij hiervoor een keer benaderen. Ik zou zelf zeggen gewoon doen.

Maaïke: Wij hebben dit in ons jaar ook uitgezocht en ook al uitgevoerd. Dus volgens mij kan het gewoon. EHBBO is voldoende hiervoor.

Lukas: Ik heb dit ook allemaal uitgezocht. Als je vragen hebt kun je ze stellen en het staat ook in mijn beleid uitgeschreven.

Diede: Ik wil daarnaast nog een kleine opmerking maken. Het is superstom om een weekend af te moeten lasten, maar je moet er niet voor in grijs gebied gaan treden (in het algemeen).

Mael: Klopt inderdaad. Ik wil verder dat Kader-IO met behoorlijke korting meekan met cursusweekenden. Ik hoop hiermee dat Kader-IO hiervoor gemotiveerder is om mee te

gaan. Daarnaast wil ik dat er tijdens de PVB weekenden een regulier weekendje meegaat bij het PvB weekend zodat er mensen van dat weekendje als slachtoffer meekunnen bij de PvB weekenden.

Tara: Ik kom hier zo ook op met Wichard, maar is er een reden voor dat je deze korting alleen doet op cursusweekenden?

Mael: Ja, want je kan als Kader-IO ook gewoon als klimmer meegaan op reguliere weekenden. Het is moeilijk te controleren hoeveel je dan als IO bezig bent.

--- Omdat de discussie betreft de brief van Wichard hiermee geopend was besloten wij deze meteen te voeren ---

Toevoeging Wichard: Zoals het er nu staat zouden de kosten gerekend kunnen worden op de cursisten. Hoe ik het wil maken is dat deze kosten worden gedragen door de USAC, in de vorm van meer subsidie.

Noel: Hoe is dat nu Mael?

Mael: De berekening is gemaakt en de kosten voor cursusweekendjes vielen mee. Daarnaast was er een punt dat je dagdelen kan door gaan berekenen. Wij willen dat als bestuur in ieder geval niet gaan overnemen.

Maaïke: Ik wil nog even terug naar het vorige punt. Als het aantal Kader-IO'ers nu hoger is dan wordt de cursusprijs hoger. Je zou ook de cursusprijs ook vast kunnen houden en als hij hoger wordt dan kan je meer subsidie vanuit de USAC geven.

Mael: Ja precies, zo heb ik de prijzen nu ook opgesteld.

Ties: Een IO er vervangt in ieder geval voor een gedeelte een kader dat anders toch niet zou betalen.

Maaïke: Ja in hoeverre je het nu vervangt... Je hebt altijd een extra PB-er nodig.

Diede: Ik vind het verlagen van de prijs voor Kader-IO niet zo een goed idee omdat je dan het Kader niet stimuleert om op examen te gaan omdat ze nu al minder dan betalen door Kader-IO te zijn.

Wichard: Dat laatste punt snap ik, maar ze willen juist dan nu meer ervaring opdoen.

Diede: Ja maar de kosten daarvan zijn niet de problemen. Het is meer de onduidelijkheid omtrent het traject en omdat ze niet altijd meekunnen op weekendjes.

Noel: Ja precies en daarop voortbouwend: de USAC investeert veel geld in Kader-IO. Dat is misschien niet altijd inzichtelijk, maar dit is wel zo.

Wichard: Misschien kun je dat ook zichtbaarder maken.

Mael: Verder, ik wil de multipitch-week erin houden. Dat is mijn beleid.

Karim: Wanneer is de multipitch-week?

Mael: Dat is waarschijnlijk de eerste week van de zomervakantie.

Karim: Dat is dan ook de eerste week van de NSAC-camping. Maar gelukkig zijn er meerdere weken NSAC-camping.

11. **Beleid MatCom**

Ties bespreekt zijn persoonlijke beleid:

Ties: De branders verdienen liefde. Daar wil ik ten eerste in gaan investeren.

Zeb: als je de slangen ontkoppelbaar maakt, dan scheelt dat al heel veel schade. En dat scheelt ook bij het inpakken.

Ties: Dat is een goede. Dan het krat: daar wil ik voor op zoek naar vervanging, net als voorgangers.

Frits: Het is toch een ideale vingertraining? Of je kan gaan voor duffels, dat is ook wel chill. Dat kan lang meegaan en is waterdicht.

--- Zeer veel geroezemoes ----

Noel: Bedankt voor de input!! De touwen!

Ties: We hebben te weinig touwen en daar wil ik ook van bijkopen. Dat brengt me naar het volgende punt; Er is eigenlijk een tekort aan materiaal. Dit is nu al zichtbaar in parallelle weekenden. Er is bijvoorbeeld meer touw nodig en EHBO-materiaal.

Zeb: EHBO-materiaal is alleen nuttig als iedereen het heeft. Je kan het dan beter in de paklijst zetten zodat iedereen het heeft.

Ties: Ik sta daar anders in. Ik vind dat wij als vereniging garant moeten staan voor aanwezigheid van EHBO-materiaal.

Zeb: Ja oke, ik vind het een goed supplement, dat zeker.

Ties (eerder bestuur): Ja ik vind het goed als je hierin meerdere paden bewandelt.

Tara: Is er een overzicht in wat er precies in zo'n EHBO-set moet zitten? Dan zie je in/na het weekend beter wat er wel of niet in zit.

Ties: Ja, ze leken op dit moment goed genoeg gevuld te zijn, maar ik deel je mening hierin zeker. Hier is een overzicht voor nodig.

Robin: Dominik heeft daar in ons jaar met Ferd naar gekeken.

Karim: Dit staat als het goed is ook al in het witboek.

Diede: Ik heb nog suggesties voor meer materiaal: het zou in alpine situaties of tijdens multipitches een goed idee zijn om walkietalkies te hebben.

Wichard: Op de vorige ALV werd gepraat over een programma om materiaal bij te houden.

Ties: Ja klopt, hier ben ik met Karim ook nog mee bezig.

Karim: Ik heb hiernaar gekeken en er zijn dingen misschien mogelijk. Dus dat komt er. Bijvoorbeeld een plug-in op de website voor verhuur van materiaal (met agenda en reservering).

12. Begroting HSHG

Mael licht zijn begroting toe:

Ik heb nu 28 weekenden begroot, in totaal 1318 klimmandagen. Dit is vrij veel. Dit komt door een grote kerstweek, grote Boulder weekenden en andere grote weekenden. Wat ik voor het eerst heb toegevoegd aan deze begroting, is hoeveel personen meegaan op een klimtrip. Mijn begroting is iets hoger dan voorgaande jaren (behalve die van Aart). Dit komt voornamelijk door de vele klimmandagen.

De begroting hier (op de PowerPoint) klopt niet helemaal met wat er op de papieren staat. Op de papieren heb ik een extra weekend toegevoegd. Deze is last minute vorige week geregeld voor aankomend weekend. Daarnaast heb ik nog een weekend op de begroting vergeten toe te voegen. Deze staat er dus niet op.

Wichard: Moet je de pot onvoorzien niet groter maken als je meer weekenden wil gaan inplannen eventueel? Dan klopt de afrekening naar schatting beter.

Karim: Is het nog onvoorzien als je het voorziet?

Mael: Je kan nooit helemaal voorspellen of een weekend wel of niet kan worden toegevoegd. Er zijn nog geen concrete plannen. Het lijkt me alleen leuk.

Frits: Twee punten: wordt een langere kerstweek niet gewoon kerstweken? Verder zie ik dat veel weken niet duurder zijn geworden, wil je daar (als ze langer en voor meer mensen worden) dan niet meer geld op zetten?

Mael: Ja, dan wordt de kerstweek misschien iets duurder voor de leden, maar we willen dat wel proberen.

Wichard: Maar er is voor de afrekening multipitch week Aart 800 en deze is nu nog steeds maar begroot op 500. Moet dat niet worden aangepast?

Mael: Dat is een goed punt, dat had ik nog niet gezien.

Nienke: Is het wellicht een idee om te fantaseren over een grotere kerstweek omdat het afgelopen jaar ook al niet doorging?

Mael: Daar heb ik zelf nog niet over nagedacht. Echter... het is vooral een probleem om kader te vinden hiervoor.

Wichard: Maar je kan dan twee verschillende weken een andere groep naar kerstweek laten gaan.

Mael: Als je het opsplitst in twee weken, dan krijg je ook twee hele korte weken. Dat is wel gewoon echt heel kort voor de bestemming waar je naartoe gaat.

Diede: Ik denk dat het kader ook niet ziet zitten om twee verschillende groepen mee te nemen.

Thomas: Ik herinner me een klimdiscipline waarvoor je geen kader nodig hebt, dit kan wellicht ook...

---- toen viel Tara haar glas --- minipauze

Aart: Wie is de SKI die je hebt geregeld?

Mael: Er komt nog een kerstweekonthulling, maar dat is Paul. Hij is geworven binnen de USAC. Er is nog wel onzekerheid omdat hij nog licentiepunten moet halen.

Velen: Oh, maar dat moet goedkomen.

Wichard: Zijn er ook deelnemers die twee weken weg willen? Ben je als deelnemer dan ook nog bereid om 800 euro te betalen voor twee?

Mael: Ja, we denken dat er animo genoeg is. Daarnaast zal het minder worden dan 800 euro.

Thomas: Precies, en van het U-fonds krijg je ook vaak nog wat geld.

Diede: Ik heb nog een opmerking over het U-fonds. Vergeet niet om een foto te maken van mensen die kijken naar een PowerPoint waar het U-fonds op staat. Dat schijnt te helpen.

Wichard: We krijgen op de Gmail nog geen mails afkomstig van het U-fonds omdat de USAC mail nog niet gekoppeld is aan die van het U-fonds.

Truusje: Heleen is daar al achteraan gegaan. Ik ga daar nog mee verder.

Aart: Kun je niet ook naar een heel vet maar lager gebied gaan, zoals Mallorca. Dan wordt het makkelijker om kader te vinden omdat je geen Multipitch kader nodig hebt.

Diede: Maar heel veel mensen willen juist met kerstweek mee omdat je dan Multipitcht.

Noel: Ook met Single Pitch is kader vinden een probleem. De noodzaak van meer kader is weer onderstreept.

Mael: Zijn er verder nog vragen over de begroting?

Lukas: Over de opleidingsweekenden: op regel 8 en 14 zie ik cursussen, maar er komen waarschijnlijk nog meer cursussen, namelijk de 2 Single Pitch cursussen en Trad cursussen.

Mael: regel 26 is Single Pitch en regel 33 en 34 betreffen de drie tradcursusweekenden. Dit staat er dus nog niet expliciet bij, maar deze worden wel gegeven.

Pauze

--- Het USAC-lied wordt weer ingezet. Het ging helemaal mis. ---

Tara: Ik ben zo blij dat deze mislukte poging op tape staat.

13. Begroting Fiscus

Truusje licht haar begroting toe:

Ik wil vooral de opvallende zaken met jullie doorspreken.

Allereerst hebben we het kaderklasje wat we dit jaar doen. Dit is best een groot bedrag. Dit bedrag is tot stand gekomen omdat we vier avonden per jaar in stichting Emma dit kaderklasje willen reserveren.

Karim: In ons jaar konden we gratis ruimtes krijgen bij de uni, kan dat dit jaar ook?

Maaïke: Daar kan je niet eten of drinken en je wil dat wel kunnen (als je na klimmen doorgaat) zonder dat je eruit wordt gegooïd.

Truusje: Verder zie ik dat de begroting van de HSHG niet overeenkomt met die op mijn begroting. Dit gaat in de stemming worden meegenomen.

Mael: Klopt, dit komt door het extra weekend dat ik nog had toegevoegd.

Wichard: Verder zie ik dat de eindstand van het totaal niet helemaal overeenkomt. Er mist 2500 op het totaal voor activiteiten.

Truusje: Goed punt, daar wilde ik nog bij stilstaan als ik bij de baten kwam. Jordi had me daar ook al op gewezen.

Wichard: Maar bij de lasten klopt het bedrag nu nog ook niet.

Truusje: Oh dat klopt inderdaad, goed dat je me erop wijst.

Diede: Verder kan het goed zijn om de begroting van afgelopen jaar er ook bij te houden in de documenten die je meegeeft voor de ALV, niet alleen de afrekening.

Maaïke: Dat doen we eigenlijk nooit, maar dat is wel een goed punt.

Yu-Lan: Betreft punt 15 had ik nog mijn punt wat ik al eerder had toegelicht. Er is animo onder jongere USAC-ers voor meer activiteiten. Als we dat willen verwezenlijken, dan willen we daar ook wel meer subsidie naartoe.

Atze: Daarnaast is de locatie van dit jaar voor de Dies ook wel echt duurder.

Truusje: Dit is na het opsturen van de begroting duidelijk geworden, dus dit is niet meegenomen in dit voorstel.

Wichard: Dat de locatie duurder is geworden lijkt me niet relevant omdat de NSK-lead ook tweederde betaalt. Het gaat dan meer om de bierprijs.

Truusje: Wij gaan van de USAC-subsidie niet de bierprijs omlaag krijgen.

Maaïke: De dies is ook een InterSACciale activiteit. Normaal komt er 200 man op de dies af, als je van 2 euro pp naar 3 euro pp gaat (dus 600 euro) dan maakt dat niet het grote verschil. Wat echt het verschil maakt is de keuze voor de locatie en de bierprijs.

Tara: We focussen nu op alleen de dies maar het begon met animo voor meer activiteiten.

Truusje: Daarvoor zou inderdaad meer geld kunnen komen, maar de Feescie is tot nu toe niet met concrete plannen gekomen.

Lotte: Het is goed om voor de HALV te komen met een concreet plan. Er komt daarnaast een eventuele samenwerking met de Festivalcie, dus er is wellicht wat mogelijk. Kom dus met goede plannen tijdens de HALV.

Noel: Bedankt voor de input, ik ben zeker altijd voor meer feestactiviteiten.

Lotte: Betreft de alpentraining (punt 13): vanwaar dit bedrag?

Truusje: Goede vraag: dit is begroot om Heleen tegen een vergoeding van 7 euro de alpentrainingen te kunnen laten geven. Dit is de minimale vrijwilligersvergoeding die je mag geven. Dit is ingezet door bestuur 91.

Thomas: Is dit ook mogelijk voor mensen die reguliere techniektraining gaan geven?

Truusje: Hiervoor hebben we ook de sportklimcommissie en daar staat ook budget voor begroot.

Karim: Daarvoor gelden volgens mij dezelfde regelingen als voor het kaderen voor. Als je die training geeft, dan krijg je ook een USAC-strip.

Wichard: Voor de hardloophcommissie is nog geen geld begroot.

Jonna: Dat klopt, daar was toen nog geen plan voor. Je gaat dan daarvoor wel over de begroting heen.

Diede: Ja behoorlijk, want je moet ook nog een aanbetaling doen. Het lastige met de race is dat je er wel geld op zit, maar dat je niet weet of er wel mensen aan mee gaan doen en of de race dus wel doorgaat.

Maaïke: In mijn jaar is er 500 euro ingestoken, want er waren geen deelnemers maar wel aanbetalingen in november.

Frits: Terug naar de Alpentraining: wat was daar het slotwoord op?

Truusje: Dat er 7 euro per training is, dat de verwachting is dat dit elke week doorgaat, en dat er nog een heel klein bedrag over is voor eventueel materiaal.

Frits: Oh want hier hebben 4 jaar lang voorgangers van Helen voor gestreden, zonder dit succes. Eigenlijk was destijds besloten dat iedereen gelijk is, dus dat iedereen een strip of een kaderdrankje (of eten in dit geval) zou moeten krijgen.

Maaïke: Op dit moment geven we geen geld aan vrijwilligers van USAC. Als we dat dus wel gaan doen, dan is dat een ingrijpende verandering in de vereniging. Ik zou hier dus eigenlijk gewoon een compensatie voor willen geven in de vorm van een kaderstrip of bedankjes. Anders moet het voor de ALV komen eigenlijk.

Lotte: Ik denk dat je in dit geval ook moet erkennen dat als je dit er niet insteekt, dat je dan niet meer dit aspect van de USAC kan blijven behouden. Ik denk dat het eten vergoeden in dit geval dan niet voldoende is. Dit vraagt het structureel aanwezig zijn.

Maaïke: Maar dit is ook zo met kader, zij steken er ook heel veel tijd in.

Diede: Ik ben het eigenlijk wel met Frits eens. Eigenlijk zou je moeten kijken naar een mogelijkheid om bedankjes te geven zonder dat je er zo direct geld tegenaan steekt.

Frits: Ik ben voor geld uitgeven hoor. Ik wil gewoon duidelijk maken dat het bijzonder is dat er zo lang voor is gestreden, maar dat het nu zo wel mogelijk is.

Maaïke: Ik vind dat jullie heel duidelijk moeten kiezen hoe jullie dit geld willen besteden voor Heleen, want voor mij maakt het wel uit hoe ik hierover zal stemmen bij de begroting.

Aart: Betreft punt 17: wij kwamen niet meer qua tijd uit voor een actieve ledendag. Deze wilden wij wel nog steeds houden in de aankomende maanden. Hoe zit dat nu?

Jonna: Het gaat wel binnenkort al komen vanuit Harmjan. Ik wil aan het eind van mijn bestuursjaar nog eens een ledendag houden.

Tara: Dat is inderdaad superbelangrijk. Je hebt je commissies nodig.

Ties: Dan zouden we met instemming van de ALV de pot omhoog kunnen gaan gooien.

Diede: Maar dan moet het wel echt doorgaan vanuit het oude bestuur.

Aart: Harmjan is daar wel echt mee bezig, ga er echt vanuit dat het doorgaat.

Wichard: Wordt de post dan gezet op 700?

Meerdere stemmen: Ja.

Truusje: Het behaakplan (punt 25) stond nog niet op de eerdere begroting. Deze reservering van 820 euro staat er nu wel op omdat dit resterende bedrag nu dit jaar zal worden uitgegeven.

Daarnaast stond er dus een fout in de Excel in punt 30 (Deep water solo) en 29 (festivalcommissie). Het geld wordt daar dit jaar wel voor ingepland en dat zal dus ook de rekenfout zijn waardoor de eindstand niet klopte. Dit heb ik later toegevoegd.

Maaïke: Weet je wat voor effect dit heeft op de totalen?

Truusje: Ja, dat zou dan -7000 worden.

Wichard: Was het niet het plan om dit jaar meer uit te gaan geven aan materiaal dit jaar (punt 32, begroting Ties)? Want volgens mij moesten er meer touwen en topo's en dergelijke gekocht moeten gaan worden volgens het gepresenteerde beleid van de MatCom?

Ties: Hier komen we op terug, dit gaan we verder onderzoeken.

Aart: Waarom zijn die extra uitgaven (punt 41) wat hoger dan de voorgaande jaren?

Truusje: Dit had Heleen mij aangeraden, mijn excuses ik weet niet meer precies waarom dit is.

Thomas: We kunnen er eventueel weer 250 van maken zoals in eerdere begrotingen.

Aart: We hadden afgelopen jaar voor de Bussumuitjes vanuit het bestuur onder dit potje geld uitgegeven voor vervoer Boulder matten en chocolademelk.

Maaïke: Het is realistischer als je dit punt op 250 zit.

Frits: Kunnen de die mindere uitgaven naar extra kosten van de ALV zetten? Want ik zie dat men daar elk jaar (behalve in de jaren van online ALVs) overheen gaat.

Noel: De extra uitgaven gaan dus naar 250, de ALV gaat naar 500 nu deze dit jaar weer fysiek door kunnen gaan.

Wichard: De ALV wordt dus 500 euro?

Meerdere stemmen: Ja.

Sanne: Eerder werd over bankkosten gezegd dat deze 350 euro zouden gaan kosten, maar hier staat 500 euro.

Truusje: Noel zei het fout, de 500 euro klopt.

Sanne: Maar dan is de verdubbeling van bankkosten misschien niet echt een verdubbeling als we overstappen.

Noel: Waarschijnlijk is het nog steeds ongeveer een verdubbeling. Daarnaast moet je kijken in hoeverre hiervoor plaats is. We gaan hier nog over met de NSAC in gesprek die eerder is overgestapt.

Ties: Ik heb eventueel ook een update over de begroting van de Matcom. Het totaalbedrag van materiaal staat op bijna 10 euro minder dan die van Karim waardoor het totaalbedrag ongeveer gelijk is gebleven.

Lotte: Maar waarom ben je zo laag gebleven? Het is toch juist goed om na dit jaar van Corona te investeren in het updaten van het materiaal?

Ties: Ik wil zeker geld uitgeven, maar ik wil tot in ieder geval de HALV hier wel enigszins conservatief in staan met het oog op eventuele tegenslagen. We geven dus wel meer uit aan de bibliotheek, deze staat op 500 euro.

Frits: Kom je met deze materiaalbegroting wel met de dubbele weekendjes uit?

Ties: Ja, daar zou je mee uit moeten komen.

Karim: Ik heb toch nog een vraag over punt 62, gaat die van de mogelijke 4500 extra vanuit Olympos subsidie uit?

Truusje: Nee dat is nog niet officieel dus daar zijn we nog niet vanuit gegaan. De begroting komt uit op een negatief van bijna 8000.

Diede: er wordt dit jaar nog niet gereserveerd voor het 100 jaren lustrum?

Truusje: de afspraak was om dit pas te doen met een concreet plan, dus dat doen we nog niet, dat komt later.

14. Cursuskosten Kader-IO

--- Zie voor de volledige gevoerde discussie pagina 13 van deze notulen. ---

Noel: Op cursusweekenden zullen wij Kader IO minder laten betalen.

Wichard: Hoeveel minder?

Mael: Voor de begroting heb ik nu begroot dat kader IO op cursusweekenden niet betaalt.

15. Sociale Veiligheid

Noel: Toen we dit beleid schreven was dit onderwerp een hot topic. We denken dat we door alle discussie als vereniging in gegroeid zijn. We weten dat de Intro hier veel discussies over gevoerd heeft, wil die hier iets over zeggen?

Sanne: Ik weet dat Julien er eigenlijk voor is om het uittrekken van shirts te verbieden.

Zeb: Ik hoorde dat eerstejaars deze traditie juist ook heel leuk vonden.

Wichard: Er is eerder beslist dat het uittrekken van iemands anders shirt uit te trekken gewoon echt niet kan.

Tara: Ik heb ook eerstejaars gesproken die vonden dat het uittrekken van je eigen shirt prima is. Die snapten niet wat de big deal was.

Lauke: Uit het perspectief van een eerstejaars kan ik zeggen dat ik me niet geroepen voelde om mijn shirt uit te trekken maar dat dat ook helemaal oké voelde.

16. Stemming

Stemming met toelichting van Noel:

- We blijven bij het punt dat er geen direct geld naar leden gaat, dus we gaan met Heleen in gesprek naar een andere manier waarop dit geld voor de Alpentraining wordt besteed. Ze mag niet benadeeld worden door een andere regeling.
- De HSHG begroting wordt iets hoger door het extra weekend dat nog niet op de begroting stond.
- Het budget voor de kaderbedankdag gaat omhoog omdat vorig bestuur ook spoedig toch nog een bedankdag zullen organiseren. Er komen dit jaar dus twee bedankdagen.
- De extra uitgaven post gaat omlaag naar 250 euro.
- De ALV gaat naar 500 euro omhoog.
- Het totaal van het materiaal blijft vrijwel onveranderd, maar de uitbreiding van de bieb wordt de facto 500 euro hoger. De verzekering wordt op 310 gezet.
- De foutieve eindstand wordt door de Fiscus aangepast.

Wichard: Gaat de KasCom hier ook over? Hebben zij hier nog iets over te zeggen?

Maaïke: Volgens mij niet, maar ik vind het helemaal goed.

Stemming:

Voor: 31
Tegen: -
Blanco: 2

De begroting van Bestuur 93 is goedgekeurd.

--- Het USAC-lied wordt weer ingezet en het gaat helemaal fout. Frits saboteerde de boel. ---

17. Kerstweek

--- Mael laat plaatjes zien van vette rotsen aan een kust dat prachtig blauw water raakt. ---

Mael: Dit wordt de locatie van de kerstweek.

Aart: Is dat ver?

Mael: Het is niet in België... Het is in Spanje. Het is de Costa Blanca!

Meerdere stemmen: Oehhh

Noel: Er gaat zo een inschrijfflijst rond na afsluiting van deze ALV. Iedereen die dat wil kan zich nu meteen inschrijven.

Tara: Gaan we nu twee weken?

Mael: Dit staat nog niet helemaal vast, maar we gaan wel lang. Het plan is om meteen na de kerst te vertrekken.

18. WVTTK

Geen punten

19. Rondvraag

Alle mensen: nee, succes

Zeb: gaan we in het kader van vergroening niet vliegen en misschien trainen met de Kerstweek?

Mael: Het plan was met de auto te gaan.

Noel: Het is lang rijden, maar dat is het waard.

20. Afsluiting

Het lied wordt iets succesvoller ingezet, waarna de vergadering om 22:51 afgesloten wordt.